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“Coraz większe problemy kieleckiego PKS-u”

RADIO KIELCE

Przedsiębiorstwo  Komunikacji  Samochodowej  w  Kielcach  ma  coraz  większe  problemy  finansowe.  Przedstawiciele  firmy
zwrócili się do Zarządu Województwa z prośbą o odroczenie spłaty ponad 400 tys. zł, które PKS jest winny urzędowi za
nienależnie pobrane dopłaty do biletów ulgowych. W sumie spółka powinna zwrócić prawie 800 tysięcy. Pieniądze zostały
zasądzone na rzecz Zarządu Województwa przez sąd, po wcześniejszej kontroli Najwyższej Izby Kontroli. Wicemarszałek
Zdzisław Wrzałka informuje, że spółka zwróciła część długu, ale ma problemy z zapłaceniem reszty kwoty. Zarząd
Województwa prawdopodobnie zgodzi się na odroczenie spłaty. Zdzisław Wrzałka nie obawia się, że samorząd może
stracić pieniądze. Jeśli PKS nie będzie mógł ich spłacić, będzie miał pomniejszoną tegoroczną dopłatę do biletów. Sytuacja
w  kieleckiej  spółce  jest  coraz  trudniejsza.  W ubiegłym tygodniu  przedstawiciele  związków zawodowych  złożyli  do
Ministerstwa Skarbu wniosek o odwołanie z funkcji pełniącego obowiązki prezesa Anatola Rodaka. W najbliższym czasie
planowane jest również Walne Zgromadzenie Akcjonariuszy. Zarząd spółki, chce na nim powtórnie przedstawić wniosek o
likwidację PKS. Pierwszy wniosek został odrzucony przez Radę Nadzorczą.


